
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga 
Till Sara Wettergren (L) 

Bra skolgårdar till alla 

Vid en cykeltur runt i vår stad kan vi se vilken enorm skillnad det är på skolgårdarna. Det 
finns nybyggda skolgårdar med hög lekkvalitet, det finns gamla fina skolgårdar med 
uppvuxen grönska och det finns skolgårdar som bara är asfalt. Det är alltså en mycket ojämn 
fördelad tillgång till skolgårdar. Detta gäller både kommunala som privata skolor. 
 
Vi kan också se exempel där en nybyggd kommunal skola med en mycket välutrustad 
skolgård ligger granne med en privat grundskola där barnen leker på en kommunal 
gräsmatta. De privata skolorna får samma hyresersättning som de kommunala, men barnen 
får inte samma kvalitet på skolgårdarna. Detta är orättvist för barnen som går i den privata 
skolan, och det är orättvist för att de privata skolorna får ersättning för hyra inklusive 
skolgård som är lika som de kommunala samtidigt som de inte lägger pengar på att rusta 
upp sina skolgårdar utan de pengarna går istället till annat, t.ex. vinst. 
 
 
Min fråga är: 

• Vilka åtgärder planeras inom grundskolenämnden för att tillgången till bra skolgårdar 
ska gälla alla elever i Malmö? 

  
Malmö den 24 januari 2021 

 


